
NAPOMENA:  

Usmeni odgovor na postavljeno pitanje poslanika Adema Huskića sa 32. sjednice Predstavničkog 

doma PSBiH. (Izvod iz stenograma.) 

 

 

SREDOJE NOVIĆ  

 

Uvaženi predsjedavajući, poštovani gospodo poslanici, samo vrlo kratko. Kad je riječ o Zakonu o 

sportu, vi ste vidjeli u prelaznim i završnim odredbama koji je rok za donošenje odgovarajućih 

podzakonskih akata. Ovo ministarstvo je blagovremeno formiralo već komisiju od stručnjaka, da 

kažem eksperata, koji upravo rade na svim podzakonskim aktima i ja očekujem da će tokom ljeta, 

da kažem ljetnih mjeseci, negdje do septembra mjeseca, biti urađeni gotovo svi podzakonski akti, 

koji će omogućiti da se u tom pravcu naravno implementira i ostali dio ovog zakona. Što se tiče 

Agencije za antidoping kontrolu, već su preduzete potrebne mjere: donesena je odluka od strane 

Savjeta ministara o početku rada ove agencije, raspisan je konkurs za direktora ove agencije i 

preduzimaju se druge mjere oko smještaja ove agencije u Tuzli, tako da što se tiče Ministarstva 

nastojimo zaista da pratimo ovu oblast u granicama koja je u našoj nadležnosti.  

Hvala. 


